
  

 

 

 

 

 

                          

 

  

                    

Interpellation 210402 

Liselotte Olsson 

Regionråd med ansvar för jämställdhet  

 

Problem även denna sommar i förlossningsvården  
 

Det har kommit till min kännedom att det även denna sommar är problem att lösa 

bemanningen i den viktiga förlossningsvården. Under 2020 och hittills i år har 16 

barnmorskor, som är mer än en fjärdedel, lämnat sina jobb inom kvinnosjukvården. Nu finns 

det även problem redan från april med många vakanta veckor när det inte finns barnmorskor. 

Detta innebär att barnmorskor redan nu måste jobba övertid. 

 

Enligt uppgift kommer ytterligare tre barnmorskor att sluta i juni, vilket innebär många fler 

vakanser. Under sommaren 2020 var det många barnmorskor som inte fick ut fyra veckors 

semester, vilket risken är stor för även denna sommar. 

 

Det sägs att regionen nu anställer sjuksköterskor som saknar barnmorskeutbildning. Detta är 

givetvis en sänkning av kvaliteten i förlossningsvården och inte okej mot länets kvinnor, ej 

heller mot barnmorskorna i verksamheten.  

 

Frågor: 

 

- Vad anser majoriteten om denna svåra situation som drabbar viktiga 

förlossningsvården varje sommar? 

 

- Ställer majoriteten upp bakom urholkningen i förlossningsvården med att ersätta 

barnmorskor med sjuksköterskor utan kompetens för uppdraget? 

 

- Tror majoriteten att dessa problem gynnar rekrytering till förlossningsvården? 

 

- Hur har ni agerat i denna svåra situation för kvinnosjukvården? 

 

Marianne Normark (L), ledamot i regionfullmäktige och hälso- och sjukvårdsnämnden, vice 

ordförande i utskottet för primärvård och tandvård 
 

 


